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Krobia, dnia 21 lutego 2008 r. 
 
 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XVII/2008 
  
                  z   XVII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  18 lutego 2008 r. w sali ZSOiZ w Krobi       
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :   14.00 
                    godzina zakończenia :   20.30 
                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.   
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 

              ====================== 
1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza  
3. Andrzejewski Jakub        - sekretarz Gminy Krobia. 

                    4.   Walczak Damian             - skarbnik Gminy Krobia. 
                    5.   Andrzejewska Teresa      - radca prawny.              
                    6.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji.   

      4.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                          

w okresie międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
            a)  Statutu  Gminy  Krobia,  
            b)  budżetu na rok 2008,   

            1)   przedstawienie zarządzenia - projekt budżetu, 
2) przedstawienie opinii RIO, 
3) przedstawienie opinii komisji Rady Miejskiej, 
4) autopoprawki Burmistrza Krobi,  
5) przedstawienie i omówienie wniosków nie ujętych w projekcie budżetu, 
6) dyskusja, 
7) głosowanie autopoprawek oraz uchwały po zmianach.  

            c)  przystąpienia    do   sporządzenia   miejscowego   planu   zagospodarowania 
przestrzennego  Farma  Wiatrowa  Krobia  Południe,  

d)  wyrażenia   zgody   na   zbycie  nieruchomości  niezabudowanej   położonej                               
w  Pudliszkach, 

            e)   „Wieloletniego   programu   gospodarowania   mieszkaniowym   zasobem   Gminy 
Krobia  na  lata  2008 – 2012”,  

f)   przekazania  w  użytkowanie  środków  trwałych  – sieci  kanalizacji  sanitarnej                  
z  przykanalikami  oraz  sieci  wodociągowej  w  Gminie  Krobia dla  
Międzygminnego  Związku  Wodociągów  i  Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach 
Wielkich,  
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g)   zmiany   uchwały   Rady   Miejskiej   w   Krobi   Nr XXV/184/2004   z   dnia              
29 grudnia 2004 r. w  sprawie  określenia  zasad  nabycia, zbycia i obciążania 
nieruchomości  oraz ich  wydzierżawiania  lub najmu  na  okres  dłuższy  niż  trzy  
lata  i  zasad  przekazywania  sołectwom  mienia  do   korzystania,  

h) przyjęcia  „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest”  dla  Gminy 
Krobia, 

i)   zasad   korzystania   ze   stołówek   szkolnych   zorganizowanych   w   szkołach 
prowadzonych przez Gminę Krobia,  

j)   określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju sportu 
kwalifikowanego przez Gminę Krobia,  

k) ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych,    
l) zasad udzielania stypendiów dla uczniów, 
ł)  stwierdzenia nabycia prawa do dodatkowego wynagrodzenia rocznego za rok 2007 
przez Burmistrza Krobi.    

        9.  Informacja   Komisji  Rewizyjnej   z   przeprowadzonych    kontroli:   
             -  analiza   kosztów pozapłacowych funkcjonowania jednostek oświatowych w Gminie  

Krobia za okres I-VI 2007, 
             - analiza kosztów dowozu uczniów do szkół w Gminie Krobia za pierwsze  półrocze 

2007.         
      10.  Sprawozdania poszczególnych stałych komisji Rady z działalności za 2007 r.  
      11.  Wolne głosy i wnioski. 

  12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      
 13.  Zakończenie.  

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel. 
 
Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.        

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 12 radnych, wobec czego   
sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecny: R. Danek,  I. Jóźwiak,   
Z. Nowacki). 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      J. Bujakiewicz : porządek obrad dzisiejszej sesji nie zawiera precyzyjnego zapisu pkt. 8b                  

a wynikającego z podjętej uchwały dot. procedury uchwalania budżetu, która mówi, że 
porządek sesji budżetowej określają szczegółowe punkty. W przeszłości przed rozpoczęciem 
sesji bądź na piśmie otrzymywaliśmy załącznik określający sposób postępowania przy 
uchwalaniu budżetu. Tym razem tego nie mamy. Wobec powyższego oponuję, czy takie 
postępowanie wobec wcześniej podjętej w tej sprawie uchwały jest właściwe i czy nie 
należałoby takowego sposobu postępowania wcześniej do porządku  obrad wprowadzić.  

      Przewodniczący Rady : uchwała Nr X/60/2007 z dnia 28.06.2007 r. w sprawie procedury 
uchwalania budżetu § 14 ust. 2 w szczególności zawiera punkty 1-6 porządku sesji budżetowej.  
Nie przedstawiłem tego w porządku obrad, ale przy uchwale budżetowej chciałem aby  
procedura uchwalania budżetu obejmowała następujące elementy : 

1) przedstawienie zarządzenia - projekt budżetu, 
2) przedstawienie opinii RIO, 
3) przedstawienie opinii komisji Rady Miejskiej, 
4) autopoprawki Burmistrza Krobi,  
5) przedstawienie i omówienie wniosków nie ujętych w projekcie budżetu, 
6) dyskusja, 
7) głosowanie autopoprawek oraz uchwały po zmianach.  
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      Wobec powyższego zgłaszam wniosek o uzupełnienie porządku obrad w pkt. 8b                          
o  przedstawione punkty.  

      Na salę obrad przybyli radni : R. Danek i Z. Nowacki. 
      J. Bujakiewicz : wnoszę aby także przedstawione były opinie poszczególnych komisji Rady 

Miejskiej.  
      Przewodniczący Rady : rozszerzam wniosek o przedstawienie opinii stałych komisji Rady. 
      Zgłoszony wniosek przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 
      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 
      Ad. 3  Przyjęcie protokołu z XVI sesji.        
      Protokół przyjęto jednogłośnie,  głosowało 14 radnych. 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
      Burmistrz :  
      Interpelacja radnego J. Bujakiewicza dot. usunięcia suchych konarów drzew przy drodze 

powiatowej z Gogolewa przez Niepart do drogi wojewódzkiej nr 434 przekazana została do 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego. Otrzymaliśmy odpowiedź PZD, iż podkrzesywanie i wycinka 
drzew na drogach Dębina-Niepart i Niepart-Gogolewo przeprowadzone zostaną w miarę 
posiadanych środków finansowych.  

      Udzieliłem odpowiedzi radnemu J. Bujakiewiczowi, iż zwróciłem się do ANR w Poznaniu               
o przejęcie nieruchomości w Gogolewie z przeznaczeniem na plac zabaw oraz parking. Trwają 
uzgodnienia w sprawie przekazania działek w Gogolewie w celu rozbudowy oczyszczalni 
ścieków.  Natomiast działki położone w Nieparcie znajdują się w studium jako mieszkaniowo-
przemysłowe, co było argumentem odmowy przekazania działek na rzecz Gminy, w latach 
wcześniejszych. Wniosek w sprawie rozbiórki budynku w Gogoldwie został skierowany do 
ANR w  Poznaniu. Odcinek drogi powiatowej z Niepartu do drogi 434 należy do VI kategorii 
zimowego utrzymania. Przekazano również radnemu informację dot. zimowego utrzymania 
dróg 2007/2008. 

      Udzielona został odpowiedź radnemu Z. Polowczykowi dot. podjętych działań i przekazania 
środków finansowych na rzecz Powiatu w celu wykupu nieruchomości szpitalnych. 

      Udzielona została odpowiedź radnemu R. Dankowi dot. zabezpieczenia stawu w Posadowie, iż 
została przeprowadzona wizja w terenie, gdzie stwierdzono, że poziom wody jest co najmniej 
80 cm poniżej poziomu drogi. Jeśli poziom wody się podwyższy to zostaną podjęte działania  
zapobiegawcze, w uzgodnieniu z zarządcą drogi.  

      Interpelację radnego A. Knebel dot. utworzenia parkingu przy ul. Krobskiej 5 w Pudliszkach 
skierowano do dewelopera „DOM MEDIA” w Poznaniu. Odpowiedzi w tej sprawie nie 
otrzymaliśmy. Natomiast w ANR podjęte zostały rozmowy odnośnie pozyskania gruntu                  
w pobliżu tego osiedla.  Aby możliwe było uzyskanie takich gruntów muszą być spełnione 
wymogi formalne. 

      Otrzymaliśmy odpowiedź od MZO Leszno na interpelację złożoną przez radnego I. Jóźwiaka 
dot. składowiska w Karcu.  Po tej odpowiedzi radny zwrócił się z kolejnymi zapytaniami w tej 
sprawie, które skierowaliśmy również do MZO Leszno. Spółka  udzieliła radnemu odpowiedzi 
na kolejne pytania. 

      R. Danek : mnie chodziło o założenie barierki przy stawie w Posadowie, która spełniłaby rolę 
zabezpieczenia tego stawu.   

       
     Ad. 5   Interpelacje i zapytania radnych. 

Z. Polowczyk : pytam o sens organizowania sylwestrowej imprezy na Rynku. Po raz pierwszy 
miałem zza okna okazję widzieć to widowisko. Jest to akceptacja dla alkoholizmu dla 13,               
14-latków, akceptacja dla głośnych masowych wulgaryzmów, pokazów pirotechnicznych 
trwających półtora godziny i ogromnego bałaganu, który powstaje. Proponuję aby zastanowić 
się nad tą sprawą. Uważam, że bezsensem jest spotykanie się o 23.45 na Rynku aby słuchać 
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głośnej muzyki, składanie życzeń i zabieranie strażakom i pracownikom Urzędu części 
wypoczynku. Jeżeli tak to ma wyglądać to proponuję aby w ogóle takich spotkań w Krobi nie 
było.  
M. Szpurka : 1. Mieszkańcy Chwałkowa zgłaszali sprawę zlikwidowanego Ośrodka Zdrowia   
w Chwałkowie. Osoby starsze, którym trudno dojechać do Krobi miały dostęp do lekarza  na 
miejscu. Chciałbym aby wystosowano wniosek o uruchomienie Ośrodka w Chwałkowie.  
2. Sprawa energetyki, z uwagi na częste wyłączanie prądu. Panie Burmistrzu, jeszcze wiatr do 
Posadowa nie doleci, a w Rogowie i Chwałkowie już nie ma prądu. Sytuacja taka jest od lat,             
a wielokrotnie interpelowałem w tej sprawie. Z tego powodu występują przepięcia urządzeń 
elektrycznych, a nikt za to nie odpowiada.  
3. Zgłaszam sprawę suchych konarów drzew rosnących przy parku w Chwałkowie, które 
należy usunąć, ponieważ zagrażają bezpieczeństwu, szczególnie dla dzieci chodzących do 
szkoły. Należy ustalić do kogo ten park należy i wystosować stosowane pismo w tej sprawie.  
4. Na terenie Gminy nielegalnie tworzone są składowiska  śmieci. Pojechałem na wskazane 
miejsce takiego wysypiska i wystraszyłem się, jaką ilość szkła tam złożono. Prośba do                   
p. Sołtysów, jeśli ktoś zna osobę, która rozbierała szklarnię, to proszę to zgłosić. Są postawione 
pojemniki na szkło, w których można  to złożyć. 
5. Przy rowie Samica w Chwałkowie wywożone są śmieci. Proszę o zamontowanie 
odpowiedniej tablicy informującej o zakazie składowania w tym miejscu odpadów. Proszę               
o oczyszczenie rowów gminnych, które są zanieczyszczone, zaśmiecone. Udostępnię ciągnik, 
przyczepę aby umożliwić oczyszczenie tych rowów, może przy współudziale młodzieży 
szkolnej.  
6. Zgłaszam do naprawy zarwaną studzienkę przy posesji nr 40 w Chwałkowie.  
L. Bem :  1. Kiedy będzie zbierany piasek przy posesjach w Krobi? Jeśli jest znany termin, to 
proszę o przekazanie takiej informacji mieszkańcom.  
2. Mieszkańcy zgłaszają, że  na placu grupy remontowej przebywające tam psy w soboty                 
i niedziele szczekając zakłócają porządek. Co to są za psy, czy to schronisko i kto się nimi 
zajmuje? 
3. Zakupiony samochód dla grupy remontowej miał być 4 letni, a z prasy wynika, że 8 letni. 
Skąd taka decyzja aby kupować tak stary samochód?  
R. Danek : interpelacja dot. miejscowości Sułkowice, gdzie planowane jest założenie płyty 
betonowej przez świetlicą. Prośba o zakup przez Gminę zbrojenia i betonu na wykonanie tej 
płyty.  
Ł. Kubiak : 1. W imieniu Sołtysa, Rady Sołeckiej i mieszkańców sołectwa Żychlewo, składam 
interpelację o budowę ścieżki rowerowo-pieszej z sołectwa Żychlewo do Krobi przy drodze 
wojewódzkiej 434. Ścieżka mogłaby biec lewą stroną wzdłuż drogi 434, począwszy od 
sołectwa Żychlewo aż do Krobi. Niniejsza  interpelacja jest wyrazem wieloletnich apeli 
lokalnej społeczności w celu poprawy bezpieczeństwa na w/w odcinku drogowym zarówno dla 
rowerzystów, jak i pieszych. Wykonanie tego zadania znacząco przyczyni się do bezpiecznego 
poruszania się, a przez to, do uniknięcia niebezpiecznych zdarzeń i wypadków z udziałem 
rowerzystów i pieszych.  
2. Składam interpelację w sprawie naprawy przystanku autobusowego usytuowanego                      
w sołectwie Żychlewo przy drodze wojewódzkiej 434, po lewej stronie jadąc do Krobi. 
Przystanek ten ma w części zbite szyby, i nie zapewnia przez to odpowiednich warunków dla 
korzystających zeń osób. Ponadto proszę o sprawdzenie stanu wszystkich przystanków wzdłuż 
drogi 434, położonych na terenie Gminy Krobia.   
3. W imieniu Sołtysa, Rady Sołeckiej i mieszkańców Bukownicy, składam na ręce                         
p. Burmistrza interpelację do Powiatowego Zarządu Dróg dot. naprawy nawierzchni asfaltowej 
na drodze powiatowej z Bukownicy do Pijanowic. Droga ta należy do trzeciej kategorii                    
i znajduje się w bardzo złym stanie.  
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M. Duda : 1. Sprawa dot. kanalizacji sanitarnej, ponieważ po raz kolejny nie zakwalifikowano 
naszego wniosku o pozyskanie środków na jej wykonanie. Jakie podejmowane są kolejne 
działania, aby wyjaśnić przyczyny odrzucenia wniosku. Pytam w związku z tym, że                       
w budżecie 2008 r. nie zostały zapisane środki na naprawę dróg na Heimacie, która 
realizowana miały być z niewykorzystanych środków  na kanalizację sanitarną, tzn. ze 
środków pozostałych z wykonania dokumentacji.    
2. Sprawa poruszana była w ostatnim wydaniu Sąsiedzi Sąsiadom. Dotyczy działania młodych 
ludzi, podejmowania działań samorządowych, społecznych, które są znikome.  Patrząc na 
gminy ościenne to działalność  Rady Młodzieżowej jest na tyle ważna, iż może kreować 
postawy obywatelskie. Czy p. Burmistrz brał pod uwagę rozpoczęcie jakiś działań, prac, aby 
taka Radę powołać, tym bardziej, że w innych gminach takie działają? A my jako działający w 
tej Radzie moglibyśmy z taką Młodzieżową Radą współpracować.  
A.  Knebel : 1. Przy ustalaniu harmonogramu sprzątania piasku przed posesjami w Krobi 
proszę  o uwzględnienie  również  miejscowości  Pudliszki.  
2. Proszę o wystąpienie do PZD o przycięcie drzew na odcinku od drogi 434 do Przyborowa, 
ponieważ droga ta jest bardzo wąska, a konary drzew  utrudniają  przejazd.  
3. Kanalizacja sanitarna jest zadaniem własnym Gminy. Z budżetu Gminy dopłacamy 
niebagatelna kwotę do kanalizacji ogólnospławnej, a większość miejscowości takiej kanalizacji 
nie ma. Dlaczego niekrórzy mieszkańcy muszą ponosić tak duże odpłatności za zrzut ścieków. 
Dopłacamy do tych co już i tak mało płacą za ścieki, a wywożący bezpośrednio do 
oczyszczalni płacą dużo więcej. Przybliżę, że koszt wywozu jednego 1m³ wynosi ok. 20 zł. 
Dopłacamy jednym,  a inni muszą ponosić znaczne koszty w całości. 
Ponadto podziękował za wykonany chodnik przy szkole w Pudliszkach. 
P. Marcinkowski : zgłaszam konieczność zebrania pobocza na odcinku drogi Potarzyca – 
Chwałkowo, ponieważ jest on obecnie zbyt wysoki i zagraża bezpieczeństwu. 
M. Szpurka : uważam, że z uwagi na małą ilość pojemników na odpady oraz to, że nie wszyscy 
mieszkańcy zawarli umowy na odbiór śmieci przez odpowiednie powoduje to, że tyle śmieci 
znajduje się w rowach i innych nielegalnych miejscach.  
 
Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
29.12. – 35-lecie Zespołu Biskupiańskiego z Domachowa, złożono życzenia i podziękowania. 
Udział radnych : E. Dopierała, I. Jóźwiak, A. Knebel, M. Szpurka.  
14.01. – spotkanie z redakcją „Sąsiedzi Sąsiadom”, podsumowanie działalności w 2007 r. 
16.01. – spotkanie radnych z Burmistrzem Krobi nt. ewentualnego nawiązania współpracy               
z niemiecka gminą Unterallgau.  
18.21.22.28. 01. – posiedzenia komisji Budżetu, prace nad projektem budżetu na 2008 r., 
wypracowanie propozycji zmian. 
28.01. – posiedzenie wspólne komisji, komisja Budżetu przedstawiła radnym propozycje 
zmian do projektu budżetu na 2008 rok.  
28.01. – posiedzenie komisji Statutowej, zakończenie prac nad zmianami w statucie. Ustalono 
przestawić nowy projekt na posiedzeniu wspólnym komisji, jako projekt uchwały na najbliższą 
sesję.  
29.01. – posiedzenie komisji Rewizyjnej, przyjęcie protokołu z analizy dowozu uczniów, 
omówienie zakresu kontroli wykonania budżetu za 2007 rok, ustalenia do sprawozdania                  
z działalności komisji za 2007 r. 
11.02. – posiedzenie wspólne komisji, omówienie projektów uchwał na XVII sesję, sprawy 
bieżące dot. m. in sanitacji Gminy oraz oświaty.  
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Ponadto : w dniu 7.02.br. zorganizowano VI Gminny Turniej Piłki Nożnej w Hali dla uczniów 
szkół podstawowych i gimnazjalnych. Podziękowania dla radnych M. Dudy, Ł. Kubiaka                  
i Z. Polowczyka za pomoc w jego organizacji.  
 
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

            Przewodniczący Rady – radny M. Szpurka zgłosił problem dot. wyłączeń prądu, kiedy w dniu 
26.01.br. miały miejsce silne wiatry. Uszkodzenia linii energetycznej spowodowane były 
często nie usunięciem przez ENEA suchych konarów drzew.  Proszę o przekazanie  
interwencji do ENEA, aby przejrzeli się tej sprawie.  

            Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
                  a)  Statutu  Gminy  Krobia. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. Wszystkie projekty uchwał omawiane 
były na posiedzeniu wspólnym komisji w dniu 11.02.br. 
Przewodniczący Komisji Statutowej A. Miałkowski : komisja nad statutem pracowała około 
roku z czego w pierwszym półroczu załatwiano sprawy organizacyjne i próbowaliśmy znaleźć 
rozwiązanie, czy korygować stary statut, czy opracować nowy. W zespole opracowującym 
nowy statut nie było żadnego prawnika, stąd być może znalazły się, lub były w projekcie jakieś 
formuły niewłaściwe. Projekt został przekazany do prawnika, który wydał opinie pozytywną. 
Nie mniej na posiedzeniu wspólnym komisji wniesiono dwie uwagi. Pierwsza dotyczyła 
preambuły i tutaj przyznaję rację, wystąpił błąd prawdopodobnie w przepisywaniu Zostało to 
naniesione i dokonano poprawki, którą radni otrzymali.  Druga uwaga dotyczyła honorowego 
obywatelstwa i odznaczeń dla zasłużonych mieszkańców Gminy Krobia. W tej kwestii 
wniesiona została również autopoprawka § 101 poprzez dopisanie ust. 4. Dotychczasowy ust. 4 
będzie ust. 5 w brzmieniu „Ewidencję przyznanych wyróżnień prowadzi Burmistrz. Natomiast 
ust. 4 otrzyma brzmienie : „Wniosek z uzasadnieniem, o którym mowa w ust. 1 należy składać 
na ręce przewodniczącego Rady”. Zespół uznał, że nie można określić kryteriów ponieważ jest 
możliwość  występowania różnorodnych wniosków, tj. od kosmonauty do rolnika, oraz od 
urzędnika do szefa jednostki gospodarczej. Dlatego określenie kryteriów wydawało się nam 
niemożliwe. To musi dokonać osoba, bądź zespół wnioskujący. Oni muszą napisać takie 
uzasadnienie, żeby przekonało Radę, która w głosowaniu podejmie uchwałę. To są dwie 
autopoprwaki do projektu uchwały i ewentualnie proszę o ich przyjęcie.  

      E. Dopierała : zgłaszałam zmianę zapisu preambuły. Dokonano zmiany jednego słowa, ale nie 
zmienia to faktu, że to zdanie pierwsze jest nie zrozumiałe. Nie będę głosowała przeciw, bo 
przecież nie zmienia to istoty całego zapisu. Będzie to czytane przez wiele osób oraz przez 
Wydział Kontroli Wojewody i aby nie było wątpliwości należałoby ten zapis skonsultować               
i sprawdzić. 

      Przewodniczący Rady : po kilkakrotnym przeczytaniu tego tekstu uważam, że jeśli treść 
zaczynałaby się „Konieczne jest zagwarantowanie praw jej mieszkańców ...” też byłoby to 
prawidłowe. Pierwszy człon preambuły jest wprowadzeniem do dalszej treści. 

      E. Dopierała : jeżeli ma pozostać w tej formie, to powinno być „ uznajemy przyrodzoną 
godność ...”.  

      A. Miałkowski : ta wersja zmienia sens tego zdania.  Konsultowałem treść z polonistą, który 
twierdzi, że jest to precyzyjnie jasne.  

      E. Dopierała : autor zasięgnął konsultacji, porady i twierdzi, że tak może być, to nie będę 
głosować przeciw. 

      Radca prawny : zapis preambuły jest prawidłowy i ma sens.  
      K. Perdon : jaki tryb głosowania tajny czy jawny przy wyborze osób uhonorowanych                        

i odznaczanych?    
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      Radca prawny : ustawa o samorządzie gminnym określa, kiedy jest głosowanie tajne, a kiedy 
jawne.    

      Głosowanie autopoprawki : przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.    
      Uchwałę Nr XVII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie   

Statutu  Gminy  Krobia, przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.     
       
      b) budżetu na rok 2008.     

1)  przedstawienie zarządzenia - projekt budżetu. 
Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił zarządzenie Burmistrza Krobi Nr 167/2007 z dnia 
14  listopada 2007 r. w sprawie projektu budżetu gminy na rok 2008, stanowiący załącznik             
nr 2 do protokołu.  
K. Perdon : bardziej obrazowe byłoby przedstawienie porównania projektu z wykonaniem 
budżetu za 2007 r. 
D. Walczak : tabele przedstawiają projekt budżetu na 2008 r. z uchwalonym budżetem na 
2007 r.  
2)  przedstawienie opinii RIO. 
Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił : 

- Uchwałę Nr SO-20/10/B/LN/2007 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                
z dnia 28 listopada 2007 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy 
Krobia na 2008 r.,  stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu, 

- Uchwałę Nr SO-20/13/P/Ln/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 28 listopada 2007 r. w sprawie wyrażenia opinii             
o prognozie długu Gminy Krobia, stanowiącą załącznik nr  4 do protokołu, 

- Uchwałę Nr SO-20/10/D/Ln/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 28 listopada 2007 r. w sprawie wyrażenia opinii           
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Krobia, stanowiącą załącznik            
nr 5 do protokołu.  

3) przedstawienie opinii komisji Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Bujakiewicz przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej  
o projekcie budżetu Gminy na 2008 r., stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon przedstawił opinię komisji                
w sprawie projektu budżetu gminy Krobia na 2008 r., stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak przedstawił opinię 
komisji dotyczącą projektu budżetu Gminy Krobia na 2008 rok, stanowiącą załącznik nr 8 do 
protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem przedstawił opinię komisji w sprawie projektu 
budżetu Gminy Krobia na  2008 r., stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
4) autopoprawki Burmistrza Krobi.  
Burmistrz : autopoprawki są wynikiem wspólnej pracy, szczególnie z Komisją Budżetu. 
Uważam, że jest to właściwy model prac nad projektem budżetu. Wypracowane stanowisko 
traktuję, jako wnioski własne i w pełni się z nimi zgadzam. 
Skarbnik Gminy przedstawił autopoprawki do projektu uchwały, stanowiące załącznik nr 10 
do protokołu.  
5) przedstawienie i omówienie wniosków nie ujętych w projekcie budżetu. 
Burmistrz : w trakcie prac nad projektem budżetu i  wcześniej złożonych zostało 256 pozycji, 
wniosków. Wnioski sołectw wprowadzane są na listę i w miarę możliwości realizowane                 
w roku bieżącym. Pozostałe przedsięwzięcia można podzielić na kilka zasadniczych grup, 
modernizacyjne dot. świetlic wiejskich oraz obiektów sportowych. Nie wszystkie zadania 
będą mogły być zrealizowane w 2008 roku. W miarę możliwości, systematycznie, po 
uzyskaniu oszczędności będą realizowane. Realizowane będą przedsięwzięcia związane                 
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z planowaną odnową miejscowości. Zadania te będzie trzeba skoordynować, również 
pozyskać środki zewnętrzne.  
 
6) dyskusja.  
J. Bujakiewicz:: Panie przewodniczący, wysoka Rado. Zabranie głosu  na temat projektu 
budżetu i próba dyskusji wydają się być niecelowe. Wydaje się, że dyskusji było 
wystarczająco dużo, wszyscy mogliśmy zgłaszać swoje uwagi i w zasadzie wszystko zostało 
ustalone, bez mała przyjęte. Osobiście w pracach nad projektem budżetu brałem udział                  
w szerokim zakresie. Szczegółowo przeanalizowałem projekt budżetu, tzn. uchwałę 
budżetową i wszystkie załączniki. Byłem współautorem opinii Komisji Rewizyjnej. 
Zapoznałem się z opiniami pozostałych komisji. Jak powszechnie wiadomo jestem z-cą 
przewodniczącego Komisji Budżetu. Uczestniczyłem we wszystkich zebraniach tej komisji. 
Także w dniu 28 stycznia na wspólnym posiedzeniu komisji Rady, kiedy przedstawiano 
projekt zmian. Pomimo tego kilka czynników skłoniło mnie do zabrania głosu w dniu 
dzisiejszym. Dla wyjaśnienia powiem, że chciałbym ustosunkować się do niektórych zapisów 
tej wersji projektu jaka została nam przekazana na dzisiejszą sesję. Być może dla większości 
radnych projekt ten, po uwzględnieniu proponowanych zmian jest satysfakcjonujący i w 
istniejących uwarunkowaniach najlepszy  z możliwych.  Z pewnością jednak nie dla 
wszystkich, choć dezaprobata niekoniecznie wyrażona zostanie poprzez zabranie głosu w 
dyskusji, bądź sposób głosowania. Ja, ze swej strony chciałbym zabrać głos, wyrazić swój 
punkt widzenia, ocenić projekt i proponowane zmiany ujęte jako autopoprawka Burmistrza. 
Projekt budżetu zamyka się kwotą deficytu w wysokości ok. 3 mln zł. Różnica do 
pierwotnego projektu jest niewielka i jest efektem zmian powstałych w czasie prac nad 
projektem. Planowany deficyt stanowi 12,6 % planowanych dochodów. Są to wskaźniki 
wysokie, chociaż bezpieczne z punktu widzenia prognozy  zadłużenia i przepisów ustawy o 
finansach publicznych. Zwłaszcza, kiedy weźmiemy pod uwagę budżetowe zamknięcie roku 
2007, jak podano nadwyżką 390 tys. zł w naszej Gminie oraz wielkość deficytu niektórych 
Gmin o podobnych wskaźnikach statystycznych do naszej Gminy, a które dla próby 
wysokiego pozyskania środków unijnych postawiły na szerszy zakres inwestowania. Myślę, 
że pomimo tego deficytu moglibyśmy więcej środków przeznaczyć na inwestycje, gdyby taki 
a nie inny poziom stawek podatków lokalnych został przyjęty, co oczywiście wiąże się z 
poziomem dochodów.  Zmiany w tym zakresie do pierwotnej wersji projektu Burmistrza nie 
wniesiono. Postanowiliśmy jednak utrzymać poziom deficytu budżetowego w wysokości 
ujętej w pierwotnej wersji projektu. Dokonaliśmy jedynie przemieszczenia w projekcie 
wydatków budżetu. Uważam, że ogrom potrzeb inwestycyjnych naszej Gminy, szczególnie 
szeroko rozumianego problemu infrastruktury drogowej nie znalazł właściwego miejsca w 
projekcie budżetu, chociaż zwiększenie wydatków na ten cel zostało przez Komisję Budżetu 
wysokiej Radzie zaproponowane. Uważam również, że w odniesieniu do sołectw jest to 
zdecydowanie za mało. W tym kontekście, a mam na myśli bezdyskusyjnie ważniejsze 
potrzeby innych sołectw, za błędne uważam planowanie remontu drogi Krobia – Pudliszki 
tzw. drogi kokoszyńskiej. Myślę, że w swojej ocenie nie jestem odosobniony. Inne moje 
wątpliwości budzi dość znaczący procent środków przeznaczonych na pomoc dla powiatu, 
bądź, jak to kto woli, na wspólną realizację zadań z powiatem, jednak na zadania na majątku 
powiatu. Wydaje się, że wielkość tych środków jest w naszym budżecie z roku na rok 
większa.  W ostatecznym rachunku wychodzi na to, że na obszarze Gminy Krobia powiat 
realizuje  tylko te zadania, które Gmina współfinansuje.  Jak trudno zaś wyegzekwować od 
powiatu realizację zadań własnych, niech świadczą składane interpelacje i udzielane 
odpowiedzi. Charakterystyczny dla projektu budżetu jest znaczący wzrost środków na 
administrację. Jest to konsekwencja wprowadzonej przez Burmistrza reorganizacji Urzędu 
Miejskiego. Wskutek przeniesienia niektórych wydatków do innych działów i rozdziałów 
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budżetu nie precyzyjne jest porównywanie tych wydatków z budżetami lat minionych. Myślę, 
że dokonanie zestawień porównywalnych pokazałoby, że owe wydatki na ten cel są jeszcze 
wyższe. Osobiście bardzo wnikliwie będę analizował jakie pozytywne efekty działalności 
Urzędu przyniosą w 2008 r. wprowadzone w wyniku tych zwiększonych kosztów zmiany.  
Chciałbym w tym momencie zaznaczyć, że mimo znaczącego poziomu wzrostu wydatków             
w tym dziale, płace pracowników na niższych stanowiskach nadal pozostają moim zdaniem 
niskie. Nadal niepokojący pozostaje wysoki poziom wydatków związanych z szeroko 
rozumianą oświatą. Niestety będzie to prawdopodobnie kolejny rok, kiedy nic, lub  niewiele  
w tym temacie zamierzamy wykonać. Tempo, z jakim podejmowane są w tym temacie 
decyzje pozwala wątpić, czy cokolwiek zostanie wykonane jeszcze w tej kadencji. A można 
w tym dziale wygospodarować znaczącą kwotę oszczędności, by następnie przeznaczyć ją na 
potrzeby inwestycyjne tego działu lub zaspokojenie innych potrzeb Gminy. Kończąc swoje 
wystąpienie chciałbym zaznaczyć, że  wskazuję tylko niektóre ważniejsze pozycje                        
w stosunku, do których mam odmienne stanowisko od prawdopodobnie większości radnych, 
także p. Burmistrza. Jest to częściowo zgodne ze stanowiskiem Komisji Budżetu. Jest 
potrzeba wskazania również na konieczność restrukturyzacji wielu innych pozycji wydatków, 
choćby działów 900, 921, 926. Wierzę, że będzie to możliwe w roku 2009. Szkoda jedynie, że 
tak późno. Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Budżet to plan i tak to rozumiem. Plan, 
który można zmieniać, ale także, który należy realizować. Wprowadzenie zmian w pewnym 
zakresie warunkują przepisy prawa, ale także gwarantuje to czasowe  następstwo zdarzeń. 
Wierzę, że to następstwo pozwoli na takie wprowadzenie zmian, które umożliwią chociażby 
częściową realizację tych zadań z wniosków do projektu, o których mówił p. Burmistrz, do 
projektu budżetu, a które z różnych względów nie zostały w nim ujęte. Ponieważ jednak 
projekt budżetu, także ten uwzględniający propozycje zmian w wielu pozycjach różni się od 
mojego stanowiska w tych sprawach, wstrzymam się od głosowania za jego przyjęciem. 
Czynnikiem ostatecznie decydującym o takim stanowisku jest rażąca dysproporcja środków 
przeznaczonych na inwestycje w Krobi i Pudliszkach a w pewnym sensie także w Starej 
Krobi w zakresie planowanej inwestycji,  w porównaniu do pozostałych sołectw w Gminie.  
Burmistrz : ustosunkuję się do wypowiedzi radnego J. Bujakiewicza. Rzeczywiście 
planowany deficyt jest na wysokim poziomie, ale podyktowane jest to tym, że chcemy 
inwestować. Wszystkie środki uzyskane z deficytu przeznaczone są na inwestycje, nie na 
wydatki bieżące. W tym kontekście, sytuacji jaka jest w Gminie konieczne jest realizowanie 
inwestycji. Nie zgodzę się z tym aby maksymalizować stawki podatkowe, dlatego, że podatki 
są pochodną dochodów od mieszkańców naszej Gminy.  Można by zwiększyć stawki 
podatkowe, ale nie będzie to miało przełożenia na wysokość dochodów mieszkańców naszej 
Gminy.  Odnośnie inwestycji drogowej Krobia- Pudliszki. Dróg do wyremontowania                   
w Gminie jest bardzo dużo. Można by określić, które są w pierwszej kolejności do naprawy,         
a które później. Z pewnych względów wybrano właśnie tę drogę. Jest to konsekwencja 
wcześniej podjętej uchwały  dot. ubiegania się o środki finansowe z Urzędu Wojewódzkiego 
na budowę tej drogi. Chcemy aby systematycznie w latach kolejnych starać się o takie środki 
zewnętrzne. Uważam, że wybór realizacji inwestycji w większych miejscowościach i drogi                
w Domachowie ma swoje racje ze względu na duże zamieszkanie osób na tych obszarach. 
Odnośnie inwestycji powiatowych na terenie Gminy, to pytanie czy w ogóle by powstawały, 
gdyby nie partycypacja w kosztach ze strony Gminy. Gmina jest częścią Powiatu 
Gostyńskiego. Postulaty i interpelacje często dotyczą miejsca, gdzie zarządcą jest powiat. 
Dotyczy to szczególnie chodników i myślę, że dla mieszkańca Rogowa nie jest istotne czy 
jest to droga gminna czy powiatowa, ponieważ on chce chodzić po chodniku. Wzrost 
wydatków na administrację jest uzasadniony i racjonalnie ukształtowany. Co do decyzji                  
w oświacie, to nie minęły 2 lata od reformy oświaty w Gminie. Moim zdaniem mówienie, że 
idzie to za wolno jest nie uzasadnione. Z reformą oświaty wiążą się konsekwencje społeczne. 
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Przede wszystkim jeżeli mówmy o cięciu wydatków, to pytanie,  jakich  wydatków. Jeżeli                    
90 % koszów w oświacie to koszty płacowe, to będzie się to wiązać z tym, że będą osoby bez 
pracy. Uważam, że przyjęty proces reformowania oświaty, kosztów poprzez racjonalne 
zmniejszanie zatrudnienia, powoduje mniejsze skutki społeczne. Drugim elementem jest 
zmiana struktury organizacyjnej szkół. Uważam, że decyzje przede wszystkim muszą 
wynikać z wypracowanego wspólnego modelu, wspólnej oceny sytuacji. Przeprowadzane są 
rozmowy  ze społecznością w Nieparcie, Gogolewa i Sułkowic. O tych trudnych tematach 
oświatowych chcę rozmawiać. Odnośnie kwestii inwestycji  w poszczególnych sołectwach, to 
nie analizuję decyzji, czy wskazań związanych z inwestycjami w charakterze geograficznym, 
czy miejscowości, mniejszej czy większej sympatii. Decyzje, podjęte działania wynikają               
z analizy całości sytuacji Gminy, równego podejścia do  wszystkich miejscowości                      
w kontekście analizy problemu i sytuacji, w jakiej w danym momencie się znajdziemy.                 
W kontekście także środków finansowych jakie posiadamy, oraz określenia pewnych 
priorytetów.  Wiem, że wiele rzeczy jest potrzebnych do zrealizowania, ale wszystko musi 
mieć swoje odniesienie, przełożenie na możliwości i uwarunkowania  w danej chwili. Zawsze 
mogę to powiedzieć, nie będzie takiej sytuacji, że dany budżet, określone zadania do 
zrealizowania będą zaspakajały moje oczekiwania oraz mieszkańców Gminy. Ważne abyśmy 
szli w jasno określonym kierunku, racjonalnie podejmowali decyzje, oraz abyśmy nie 
marnowali środków i aby jakość życia w Gminie się podnosiła, poprzez działania wspólne, 
sensowne i rozsądne. 
Przewodniczący Rady :  dla porównania; Pudliszki to 1/6 mieszkańców Gminy, Krobia to 2/6 
mieszkańców. Razem to jest ok. ½ całości Gminy. W Krobi nie były realizowane żadne 
większe inwestycje, niektóre pozostały nie załatwione. Jeśli chodzi o Pudliszki to nie 
przedstawiono jakie znaczne to kwoty zostały w budżecie ujęte na inwestycje, chociaż 
Pudliszki są największą wsią w Powiecie Gostyńskim, liczą ok.  2.300  mieszkańców.    

      Salę obrad opuścił radny L. Bem.  
7) głosowanie nad autopoprawkami oraz uchwały po zmianie.  

      Głosowanie autopoprawek Burmistrza : przyjęto większością głosów : 13 za, 1 wstrzymujący                             
/J. Bujakiewicz/, głosowało 14 radnych. 

      Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady.  
      Uchwałę Nr XVII/113/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 

budżetu na rok 2008,  przyjęto większością głosów : 13 za, 1 wstrzymujący /J. Bujakiewicz/,  
głosowało 14 radnych.        

        Przerwa. 
      Salę obrad opuścił radny P. Marcinkowski.   
       
     c) przystąpienia    do   sporządzenia   miejscowego   planu   zagospodarowania 

przestrzennego  Farma  Wiatrowa  Krobia  Południe. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału IiGP A. Olejnik. Przedstawił także tok działań 
związanych ze zmianą Studium. 

      Uchwałę Nr XVII/114/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
przystąpienia    do   sporządzenia   miejscowego   planu   zagospodarowania przestrzennego  
Farma  Wiatrowa  Krobia  Południe,  przyjęto jednogłośnie,  głosowało13 radnych.         
d)  wyrażenia   zgody   na   zbycie  nieruchomości  niezabudowanej   położonej                        
w  Pudliszkach.      

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę do 
projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu.  

      Projekt uchwały omówił Naczelnik WIiGP A. Olejnik.  
      Głosowanie autopoprawki Burmistrza : przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.    
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Uchwałę Nr XVII/115/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
wyrażenia   zgody   na   zbycie  nieruchomości  niezabudowanej   położonej                               
w  Pudliszkach, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 13 radnych. 
e) „Wieloletniego   programu   gospodarowania   mieszkaniowym   zasobem   Gminy 
Krobia  na  lata  2008 – 2012”. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę do 
projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu.  

  Naczelnik Wydziału IiGP A. Olejnik omówił projekt uchwały oraz tabele ujęte w programie.  
A. Knebel: jak Urząd zamierza zachęcić do wykupu lokali, a  co w przypadku jeśli jeden                         
z najemców 6 rodzinnego budynku nie wyrazi zgody na wykup?  
Burmistrz : już kilka osób złożyło deklaracje wykupu mieszkań. Poczynione będą starania aby 
te lokale zbyć z uwagi na duże  koszty ich utrzymania. Jeżeli będzie wola wykupu prawie 
wszystkich lokatorów, to będziemy nakłaniać pozostałych również do nabycia tych mieszkań.                                         
K. Perdon : jakie będą zachęty dla lokatorów aby wykupili mieszkania? 
Burmistrz : oferowane zostaną preferencje przy zbyciu mieszkań. Musi to mieć jakieś logiczne 
uzasadnienie, ponieważ nie jestem zwolennikiem zbywania majątku gminnego za darmo. 
Określone muszą być kryteria jasne i czytelne dla wszystkich.  
K. Perdon : jak będą one rozpatrywane, indywidualnie, czy dla wszystkich równe? 
Burmistrz : muszę być określone kryteria jasne i czytelne dla wszystkich lokatorów.  
K. Perdon : kiedy p. Burmistrz przedstawi takie kryteria? 
Burmistrz : jest to kwestia najbliższego okresu. 
A. Knebel : w § 9 zapisano, że w celu zbywania konieczna jest uchwała Rady.  
Z. Polowczyk : kiedy skończy się dokładanie do tych lokali . Należy określić takie zasady                
i preferencje aby zachęcić tych ludzi do wykupu tych mieszkań? Takich  niskich opłat za 
korzystanie z lokali gminnych nie ma w okolicy.  
A. Olejnik : bonifikata na zbycie mieszkań jest określana w drodze uchwały Rady Miejskiej. 
Obecnie obowiązująca stawka czynszu wynosi 1,84 zł, a od czerwca będą wprowadzone nowe 
opłaty.   
M. Duda : należy zdawać sobie sprawę, że nie każdego z tych najemców stać na wykup 
takiego mieszkania. Są to osoby przeważnie mniej zamożne, które nie wybudują sobie nowego 
domu lub zakupu mieszkania.  
E. Dopierała : czy w tej uchwale nie powinny być zawarte zasady wynajmowania lokali?  
A. Olejnik : zasady wynajmowania będą przedstawione w projekcie uchwały, która zostanie 
przedłożona Radzie.  
Burmistrz : obowiązuje aktualna uchwała dot. ustalania czynszu.  

      Głosowanie autopoprawek Burmistrza : przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.    
Uchwałę Nr XVII/116/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
„Wieloletniego   programu   gospodarowania   mieszkaniowym   zasobem   Gminy Krobia  na  
lata  2008 – 2012”, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 13 radnych.  
f) przekazania  w  użytkowanie  środków  trwałych  – sieci  kanalizacji  sanitarnej                  
z  przykanalikami  oraz  sieci  wodociągowej  w  Gminie  Krobia dla  Miedzygminnego  
Związku  Wodociągów  i  Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę do 
projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu.  
J. Bujakiewicz : zapisano w treści uchwały ul. Konopnicka, bez określenia w jakiej 
miejscowości. Ponadto powinno być napisane ul. Konopnickiej. 
Burmistrz : jest to przeoczenie i wnoszę o jeszcze jedną poprawkę, o zapisanie ul. 
Konopnickiej w Krobi. 

      Głosowanie autopoprawek Burmistrza : przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.   
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Uchwałę Nr XVII/117/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
przekazania  w  użytkowanie  środków  trwałych  – sieci  kanalizacji  sanitarnej                                  
z  przykanalikami  oraz  sieci  wodociągowej  w  Gminie  Krobia dla  Miedzygminnego  
Związku  Wodociągów  i  Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 13 radnych.  
g)  zmiany   uchwały   Rady   Miejskiej   w   Krobi   Nr XXV/184/2004   z   dnia                       
29 grudnia 2004 r. w  sprawie  określenia  zasad  nabycia, zbycia i obciążania 
nieruchomości  oraz ich  wydzierżawiania  lub najmu  na  okres  dłuższy  niż  trzy  lata               
i  zasad  przekazywania  sołectwom  mienia  do   korzystania. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
Uchwałę Nr XVII/118/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
zmiany   uchwały   Rady   Miejskiej   w   Krobi   Nr XXV/184/2004   z   dnia  29  grudnia 
2004 r. w  sprawie  określenia  zasad  nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości  oraz ich  
wydzierżawiania  lub najmu  na  okres  dłuższy  niż  trzy  lata  i  zasad  przekazywania  
sołectwom  mienia  do   korzystania, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 13 radnych.                                                                  
h)  przyjęcia  „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest”  dla  Gminy Krobia. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
  Naczelnik Wydziału IiGP A. Olejnik omówił projekt uchwały oraz tabelę nr  7 programu. 
  A. Knebel : jak zrealizowana będzie inwentaryzacja azbestu.  
  A. Olejnik :  z treści tabeli wynika, że inwentaryzacja i jej uzupełnienie przewidziane jest na 
lata 2007 – 2008.  

  R. Danek : azbest został kiedyś dopuszczony do użytkowania i uzyskał odpowiednie normy, 
a sprawa azbestu w większości na naszym terenie dotyczy rolników.  Przy obecnym stanie 
gospodarki rolników nie będzie stać na pokrycie rozbiórki pokryć azbestowych. 

  K. Perdon : z zapisu zawartego na str. 6 akapit 3 wynika, że do końca 2008 r. pełny bilans 
będzie wykonany. 

  Burmistrz : wiele decyzji wynika zrealizowanych przedsięwzięć. Pokrycia azbestowe są 
rakotwórcze i powodują pogarszanie się naszego zdrowia. Dlatego konieczne jest 
przeciwdziałanie dalszemu zatruwaniu naszego środowiska poprzez właśnie pomoc 
finansową w realizacji usuwania tego zagrożenia, wg przepisów do 2032.  Bilans jest 
adekwatny do dzisiejszego stanu. Kwestia aktualizacji programu związana jest                                                                                                                       
z koniecznością zamiany uchwały Rady i uaktualnienia bilansu. Moim zdaniem nie ma 
konieczności zmiany zapisu. Osoby, które chcą uzyskać dofinansowanie muszą być ujęte                                            
w tym programie i w ich interesie powinno być zgłoszenie azbestu. Nie ma obowiązku 
zgłaszania pokryć azbestowych, ponieważ można we własnym zakresie dokonać jego 
usunięcia przez właściwą firmę i przekazać do specjalnego składowiska. Konieczne jest 
także posiadanie dokumentu poświadczającego prawidłowe utylizowanie  azbestu.  

  A. Knebel : funkcjonuje program gminy, powiatowy. Jeżeli ktoś nie zgłosi posiadanie 
pokrycia azbestowego, to nie będzie mógł skorzystać z dofinansowania?    

  Burmistrz : aby wnioskować o dofinansowanie musi być ujęty w ewidencji. 
  K. Perdon : jaką Urząd ma pewność, że wszyscy zostali poinformowani o tym, że można 
zgłaszać wnioski. Oby nie okazał się, że ktoś nie widział, że może o taki dofinansowanie się 
ubiegać. 

  Burmistrz : nie jest problemem dotarcie do tych osób, lecz problemem jest podejście do tego 
zagadnienia. Można by dotrzeć do tych właścicieli, ale to tak oni decydują o rozwiązaniu 
sprawy azbestu na swojej posesji.  Jest to także kwestia świadomości i konsekwencji. 
Poprzez sołtysów mieszkańcy o temacie byli wielokrotnie informowani.  

  A. Miałkowski : program jest opracowany i mówiliśmy i  o tym na wspólnym posiedzeniu 
komisji.  Program jest otwarty i na rok obecny zarezerwowane są środki. Jeżeli program jest 
otwarty i można złożyć wniosek w grudniu tego roku lub w styczniu 2009 r., to także będą 
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pieniądze i dotacje unijne. Rozumiem, że jeśli ktoś się zapisze za rok lub dwa, będzie w tym 
programie ujęty i nie ma problemu aby zapisywać się koniecznie już dzisiaj.   

  A. Knebel – obecnie sprawa tego tematu to zabezpieczenie środków na rok obecny.                                                                                                                                                                                                                                                   
  Z. Polowczyk : problem jest w skali dopłaty, ile można pozyskać na usunięcie takiego 
pokrycia.  

  K. Perdon : może okazać się, że środki  na ten cel zostaną podzielone i skorzystają tylko 
nieliczni. Pełna ewidencja spowoduje to, że nie będzie nielegalnego i niefachowego 
usuwania pokryć azbestowych.  
Uchwałę Nr XVII/119/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie  
przyjęcia  „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest”  dla  Gminy Krobia przyjęto 
większością głosów : 10 za, 3 wstrzymujące /J. Bujakiewicz, K. Perdon, Z. Nowacki/,  
głosowało 13 radnych.                                                                  
i)  zasad   korzystania   ze   stołówek   szkolnych   zorganizowanych   w   szkołach 
prowadzonych przez Gminę Krobia. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę do 
projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu.  
Skarbnik Gminy D. Walczak omówił projekt uchwały. 
A. Knebel : czy optymalizacja zatrudnienia to jedyne rozwiązanie, czy będą inne propozycje? 
Burmistrz : założenie jest takie, że stołówki funkcjonować będą do końca roku szkolnego. Do 
tego czasu dyrektorzy przygotować mają racjonalność ich działania. Jeśli nie uda się znaleźć 
optymalnego rozwiązania, będą rozważane inne tj. obsługa zewnętrzna stołówek.  
Z. Polowczyk : w tym temacie koszty się nie zoptymalizują. Jeśli wyprodukowanie jednego 
posiłku w szkole w Krobi wynosi 5,50 zł, to jest to nieporozumienie. Dyrektorzy mogą 
opracować wiele programów naprawczych, to tak koszty się nie zmniejszą.  Przyjmijmy, że tak 
należy to  zracjonalizować aby Gmina nie ponosiła kosztów. 
Burmistrz : jeśli dyrektorzy mają projekt i pomysł to należy dać im tą szansę  do końca maja. 
Jeśli do końca roku szkolnego  ten pomysł nie dojdzie do realizacji obsługę przejmie obsługa 
zewnętrzna.  

      Głosowanie autopoprawek Burmistrza : przyjęto większością głosów : 12 za, 1 wstrzymujący                             
/Z. Polowczyk/, głosowało 13 radnych. 

      Uchwałę Nr XVII/120/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie zasad   
korzystania   ze   stołówek   szkolnych   zorganizowanych   w   szkołach prowadzonych przez 
Gminę Krobia, przyjęto większością głosów : 12 za, 1 wstrzymujący /Z. Polowczyk/, 
głosowało 13 radnych. 
Przerwa.  
Salę obrad opuścił radny R. Danek.                                                                  
j)  określenia  warunków  i  trybu  wspierania,  w tym finansowego,  rozwoju sportu 
kwalifikowanego przez Gminę Krobia. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
Burmistrz – nie wykluczam postulatów płynących ze strony klubów sportowych. Możemy 
rozmawiać o nowych, lepszych rozwiązaniach zgodnych z zapisami ustawowymi.  
Uchwałę Nr XVII/121/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
określenia warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego 
przez Gminę Krobia, przyjęto większością głosów : 11 za, 1 przeciwny Z. Polowczyk,  
głosowało 12 radnych.  
Na salę obrad przybył radny L. Bem.                                                        
k)  ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
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Przewodniczący Rady zgłosił autopoprawkę wynikającą z dyskusji na posiedzeniu wspólnym 
komisji, do uchwały, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 
1.01.2008 r. 

      Głosowanie autopoprawki : przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.    
Uchwałę Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
ustalenia wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, przyjęto 
jednogłośnie,  głosowało 13 radnych.                                                        
l)  zasad udzielania stypendiów dla uczniów. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon – na prośbę p. Skarbnika 
wnoszę poprawkę poprzez zmianę zapisów w załączniku do uchwały : „Corocznie w budżecie 
Gminy tworzy się fundusz stypendialny…”. Wprowadzone zostały stypendia za wyniki                      
w nauce dla uczniów szkół prowadzonych przez Gminę Krobia oraz nagrody za osiągnięcia 
pozaszkolne w dziedzinie sportu, kultury lub nauki, i to obejmuje wszystkich uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy. Dyrektorzy szkół będą przygotowywać listę uczniów, którzy 
spełniają kryteria stypendium za naukę. Natomiast w drugiej kategorii stypendia będą składane 
wnioski zgodnie z załącznikiem do uchwały.   
A. Knebel : kiedy wpłyną dane ze szkół o uczniach. 
J. Czarnecki : dane mogą być przekazane w najbliższym czasie po otrzymaniu uchwały.  
Zgłoszone poprawki przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.   
Uchwałę Nr XVII/123/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie zasad 
udzielania stypendiów dla uczniów, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 13 radnych.                                                       
ł) stwierdzenia  nabycia  prawa do dodatkowego wynagrodzenia rocznego za rok 2007 
przez Burmistrza Krobi.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz zgłosił poprawkę            
o wykreślenie § 2 uchwały że wypłata wynagrodzenia nastąpi w dniu 20.02.2008 r., tym 
bardziej, że w uzasadnieniu zapisano termin wypłacania tego wynagrodzenia upływa 31 marca.   
Zgłoszoną poprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.   
Uchwałę Nr XVII/124/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. w sprawie 
stwierdzenia nabycia prawa do dodatkowego wynagrodzenia rocznego za rok 2007 przez 
Burmistrza Krobi, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 13 radnych.                                                     

               9.  Informacja   Komisji  Rewizyjnej   z   przeprowadzonych    kontroli:   
               -  analiza   kosztów pozapłacowych funkcjonowania jednostek oświatowych w Gminie  

Krobia za okres I-VI 2007, protokół przedstawił członek komisji M. Duda. Protokół stanowi   
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu; 

               - analiza kosztów dowozu uczniów do szkół w Gminie Krobia za pierwsze  półrocze 2007 
protokół przedstawił członek komisji M. Duda. Protokół stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu..      

            10.  Sprawozdania poszczególnych stałych komisji Rady z działalności za 2007 r.  
Przewodniczący Komisji  Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak przedstawił 
sprawozdanie z działalności komisji za 2007 r,, stanowiące załącznik nr 17 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon przedstawił sprawozdanie                  
z działalności komisji za 2007 r., stanowiące załącznik nr 18 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 
2007 r., stanowiące załącznik nr 19 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Bujakiewicz przedstawił sprawozdanie z działalności  
komisji za 2007 r., stanowiące załącznik nr 20 do protokołu.                                
Ad.11   Wolne głosy i wnioski.       

      J. Olejniczak, mieszkaniec Starej Krobi : dzisiejszy program posiedzenia Rady oceniam bardzo 
wysoko i uważam, że pracujecie z wielkim zaangażowaniem. Nawiąże do punktu sesji dot. 
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programu usuwania azbestu.  Znam to zagrożenie, uważam, że jest to sprawa bardzo poważna. 
W 1993 r. temat ten był poruszany na posiedzeniach Sejmu. Jest to zagrożenie dla zdrowia                  
i życia ludzi, i z tego należy sobie zdawać sprawę. W miejscowości mojej w okresie 
międzywojennym jeśli ktoś zmarł na raka to było wydarzenie. Obecnie wg danych 
statystycznych co 5 człowiek w Polsce umiera na choroby nowotworowe. Jest to sprawa bardzo 
ważna, którą należy traktować poważnie. Najważniejsze jest właściwe zutylizowanie tego 
wielkiego zagrożenia.                                                                                       

      I. Jóźwiak : w nawiązaniu do wypowiedzi chcę przekazać, że w poprzednią sobotę zauważyłem 
na odcinku byłego torowiska przy ul. Zachodniej wysypany gruz i rury PCV. Uważam, że 
należy nagłośnić, że takie odpady można zawieźć na składowisko w Karcu za przysłowiową 
„złotówkę, a nie zaśmiecać drogi polne. Takie wysypanie gruzu stanowi zły początek, 
ponieważ mogą zacząć tam wysypywać inne śmieci.  

      Zauważam, że jest znak zakazujący parkowania na targowisku samochodów ciężarowych 
pow.1,5 t. Kto może egzekwować tak nieprawidłowo zaparkowane pojazdy? Czy policja może 
takie wykroczenia sprawdzać? 

      J. Bujakiewicz :1. Dzisiaj uchwaliliśmy dwa programy. Jeden dot. gospodarowania zasobem 
mieszkaniowych, drugi obejmujący usuwanie wyrobów zawierających azbest. Jeszcze został do 
przyjęcia Wieloletni Plan Inwestycyjny, który zaczęliśmy analizować. Kiedy otrzymamy ten 
dokument?                                                                                           

      2. W sprawozdaniu z działalności Burmistrza w dniu 10 stycznia na spotkaniu z sołtysami 
omawiano sprawy bieżące dot. propozycji zajęć w świetlicach w okresie zimowym. Proszę aby 
Pan mógł odpowiedzieć coś bliżej odnośnie tych zajęć.  

      3. Odbyło się w Gogolewie spotkanie dot. problematycznej drogi prowadzącej m. in. do posesji                
p. Studziańskiego. Tymczasem nie zostałem zaproszony na to zebranie, a wiedziałem, że się 
odbywa. Być może miałem być nieobecny, ale nie o to chodzi. Mam informację, że                           
p. Studziański złożył w tej sprawie pismo, adresowane do Rady. Panie przewodniczący 
chciałbym w jego imieniu prosić o informację, co dalej wykonano w tej sprawie, albo kiedy 
otrzyma odpowiedź na swoje pismo.    

      4. W imieniu mieszkańców Gogolewa chciałem podziękować za zamontowanie drugiej wiaty 
przystankowej dla dzieci dojeżdżających  do szkół oraz za dotychczas wykonane prace                    
w świetlicy w Gogolewie, wyrażając jednocześnie nadzieję, że reszta też po jakimś czasie 
zostanie wykonana.                                                      

      Ad. 12  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
      Burmistrz : odnośnie Sylwestra na Rynku, mimo dotychczasowej tradycji podjąłem decyzję, że 

w roku następnym taka formuła nie będzie miała miejsca. Zastanawiam się nad innym 
pomysłem zorganizowania powitania Nowego Roku.  

      Sprawa Ośrodka Zdrowia w Chwałkowie jest problematyczna. Obecnie funkcjonujący tam 
lekarz także świadczy usługi dla mieszkańców Chwałkowa. Pomieszczenia zostały 
zagospodarowane przez DPS.  

      Sprawa dot. sieci energetycznej zostanie wyjaśniona. Zwrócimy się do odpowiedniego 
podmiotu.  

      Sprawa nielegalnego składowania śmieci jest problemem, mimo podjętych działań w roku 
ubiegłym. Do końca lutego uregulowana ma zostać sprawa selektywnej zbiórki odpadów                   
u źródła. Wystąpimy do ok. 15 %mieszkańców o zawarcie umów, a po tym zostaną wydane 
decyzje administracyjne i przejmiemy jako Gmina obowiązek wywozu śmieci od tych osób. 
Problem jest na poziomie podejścia do sprawy zanieczyszczania, wywożenia śmieci. 
Zauważalne jest wywożenie śmieci w nielegalne miejsca, lecz problem polega na ustaleniu 
sprawcy.  Nie mamy takiej możliwości aby być w każdym miejscu w Gminie. Policja prowadzi 
działania, ale być może trzeba powołać Straż Miejską, która wzmocniłaby takie działania.                              
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      Psy wyłapywane na terenie Gminy przebywają na terenie placu grupy remontowej. Podlegają 
opiece pracowników grupy. Sprawdzę jak to wygląda w okresie weekendów. Myślę, że nie                 
są pozostawione same sobie, zaopatrzone są w wodę i pożywienie. Nie unikniemy szczekania               
i ujadania, bo są to psy.  

      Rzeczywiście planowano zakupić samochód marki opel, lecz po zabezpieczeniu środków                   
w budżecie oraz po obejrzeniu proponowanych pojazdów zdecydowałem o zakupie pojazdu 
starszego w tej samej cenie. Jest to mercedes sprinter, lepszy od tego, który oferowano                     
z rocznika 2002. Pojazd ten jest z rocznika 2000 przebieg 160 tys. km. 

      Odnośnie budowy ścieżki rowerowej wystąpimy do WZDW aby uwzględniono ten pomysł 
przy przebudowie drogi nr 434.  

      Na bieżąco staramy się usuwać  stwierdzone przez nas zniszczenia przystanków autobusowych. 
Naprawa uszkodzonego przystanku w Żychlewie zostanie wykonana.  

      Temat drogi Bukownica – Pijanowice jest bardzo dobrze znany. Jest to droga 3 kategorii 
utrzymania i remont lub naprawa będzie realizowana jeśli będzie dofinansowanie z budżetu 
Gminy. Podjęliśmy inicjatywę aby tą drogę zaszeregować do 2 kategorii lecz wniosku Gminy 
nie uwzględniono. 

      Kwestia kanalizacji sanitarnej Gminy. Byliśmy na liście indykatywnej. W wyniku ostatnich 
działań projekt został z listy wycofany. Podjęto zostały działania aby powrócić na tą listę. 
Odbyło się wiele spotkań, także z Funduszem Ochrony Środowiska oraz Ministerstwie 
Infrastruktury. Podjęliśmy także działania poprzez spotkania również z parlamentarzystami 
naszego województwa. Między innymi z inicjatywy i współdziałaniu radnego M. Dudy 
spotkałem się z posłem Szczepańskim, który umożliwił działania w Ministerstwie 
Infrastruktury. Usłyszeliśmy jakie kryteria formalne były przesłankami do odrzucenia naszego 
wniosku.  Wystąpiliśmy do tego ministerstwa z pismem podważając odrzucenie projektu.    

      Funkcjonowanie Rady Młodzieżowej uważam za słuszne, lecz musi mieć ona oprawę 
instytucjonalną. Musza być osoby, które rzeczywiście będą się angażować. Także opiekun 
Rady musi mieć wiedzę i doświadczenie samorządowe. Należałoby wyposażyć w pewne 
kompetencji tych młodych ludzi aby mogli inicjować i realizować zadania. Postulat ten jest jak 
najbardziej słuszny.  

      K. Perdon : formalnie rada jest powołana, ale formalnie nigdy nie działała. Jeśli takie coś 
powstanie, bo inicjatywa jest cenna, ponieważ umożliwia młodzieży zaangażowanie się                   
w życie społeczne, to nie można realizować ich potrzeb finansowych, tak jak to miało miejsce. 
To nie podobało się, że od razu były roszczenia. Oczywiście niech działają, a później można na 
przeznaczyć jakieś środki.  

      Przewodniczący Rady : inicjatywa wynikała przed wyborami samorządowymi.    
      M. Duda : oby nie zostało to źle odebrane. 
      Burmistrz : a jak przeciętny obywatel postrzega działania samorządu, typowo. Oczekiwane są 

żądania. 
      Sprawie dopłat do ścieków przywożonych, a nie płynących  przyjrzymy się.  
      Znak zakazu parkowania na targowisku  przez samochody o dużym tonażu kontroluje policja. 

Uważam, że byłaby potrzeba zorganizowania parkingu dla takich pojazdów.  
      Zajęcia świetlicowe, to projekt przeprowadzenia rozgrywek darta, tenisa stołowego                          

i piłkarzyków.  Była to również inicjatywa sołtysów, aby takie zawody odbyły się                           
w świetlicach wiejskich, gdzie byli zaangażowani w ich zorganizowanie. Uważam, że warto 
takie działania na wsiach podejmować, lecz powinno to mieć inną formułę, czyli aby 
zaangażowani byli także mieszkańcy.  

      Odnośnie zaproszenia na spotkanie w Gogolewie dot. drogi, przy której mieszka                                
p. Studziński. Jestem troszeczkę zaskoczony, ponieważ myślałem, że na spotkaniu będzie radny 
J. Bujakiwicz. Uważam, że radny powinien być poinformowany o tego typu spotkaniu. Jestem 
zawiedziony, że nie był Pan obecny.  
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      Z-ca Burmistrza:– projekt WPI otrzymaliście Państwo radni jakiś czas temu. Po uwzględnieniu 
sugestii zgłoszonych na posiedzeniu wspólnym komisji oraz po ujednoliceniu limitami 
wydatków w budżecie można by ten dokument przedłożyć do przyjęcia.  Jednak w związku              
z informacjami dot. uruchomienia środków na uruchomienie konkursu na „Odnowę obszarów 
wiejskich” na lata 2007 – 2013 przeprowadzono szereg spotkań w Starej Krobi i Chwałkowie                
w celu uruchomienia programu w tych miejscowościach. W związku z tym konieczne będzie 
zapisanie środków na jego realizację w WPI.    

      Przewodniczący Rady : WPI jest elastyczne i można zadania do niego wprowadzać i zmieniać.   
      Sołtys wsi Gogolewo: odnośnie odbytego spotkania w temacie p. Studziańskiego, to ja 

osobiście przez trzy dni dzwoniłem do p. Bujakiewicza, lecz nie mogłem uzyskać połączenia, 
ponieważ abonent był niedostępny. Natomiast odnośnie sprawy tej drogi, to grunty są nasze 
własne, których nie oddamy. Jeżeli znajdą się środki w budżecie, to proszę bardzo. 

      J. Bujakiewicz : panie przewodniczący, proponowałbym, żeby odpowiedzi na pytania, 
problemy zgłaszane przez Radę udzielały zainteresowane osoby. A sołtysa bardzo bym prosił 
aby wypowiedział się w Gogolewie, niekoniecznie publicznie. Odnośnie stanowczej 
odpowiedzi p. Burmistrza dot. przypadkowego zdarzenia. Wiedziałem o tym spotkaniu i jest mi 
przykro. Tylko ja nigdy nie wymagam wielkiego szacunku, ani zaproszeń pisemnych.  
Natomiast czymś innym jest informacja, że spotkanie się odbywa, w sytuacji gdzie 99 % 
uczestników tego zebrania otrzymuje zaproszenie pisemne. Także nie było zastosowania takiej 
formy powiadomienia lub telefonicznie, iż dobrze by było abym był, albo źle będzie jak nie 
będę. Natomiast takiej informacji zabrakło. Ja nie chcę z Panem polemizować, może tak miało 
być. Poczułem się nie potrzebny, ponieważ wszyscy dostali zaproszenie, a ja nie, ani od Pana 
Burmistrza, ani od sołtysa . 

      M. Szpurka : odnośnie pomieszczenia Ośrodka Zdrowia w Chwałkowie, pomieszczenie to 
obecnie jest wolne. Wygląda na to, że jest puste i można by je zagospodarować, z korzyścią 
szczególnie dla osób starszych.   

      Burmistrz: zasięgnę informacji dyr. Janaszaka o tym, jakie są możliwości funkcjonowania 
Ośrodka w DPS Chwałkowo.  

      Panie radny Bujakiewicz, żebym wiedział, że Pan nie wie o spotkaniu, to na pewno bym 
poinformował o jego odbyciu.  

      21 lutego odbędzie się spotkanie z mieszkańcami Sułkowic dot. funkcjonowania Filii szkoły             
w Sułkowicach. 

      Uważam, że bez zaproszenia, z obowiązku na tego typu spotkaniach, gminnych,                            
z mieszkańcami widziałbym również radnych.  O takich spotkaniach będzie informacja radnym 
przekazywana.                                                                                                                                                    

                                                                                                                                                                                                                                             
Ad. 13 Zakończenie obrad i sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel: dziękuję wszystkim za przybycie                     
i zamykam XVII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
            
          Protokółowała :                                                      
              Aurelia Sikorska              
 
 


